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Protokół nr LXIII/23 

z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, która odbyła się  

w dniu 28 września 2023 roku o godz. 16:00  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

W sesji uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej w Bojanowie: 

Jarosław Bartkowiak 

Alina Broniarz 

Waldemar Czerwiński  

Renata Jagodzik 

Jan Kubis 

Jan Moryson 

Karolina Salamon 

Dariusz Stachowiak  

Bogumiła Woźniak 

Tomasz Woźniczka  

 Burmistrz Bojanowa- Maciej Dubiel 

 Zastępca Burmistrza, Sekretarz Gminy- Krzysztof Kurpisz 

 Skarbnik Gminy- Patrycja Kubiak  

 Radca Prawny- Teresa Andrzejewska 

 Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju- Ewelina Zmuda 

 Markowska Monika- Młodszy Referent  

 Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Bojanowie- Aldona Łuczak 

 Dyrektor Gminnego Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji w Bojanowie- 

Daria Głuszek 

 Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie- Joanna Kuczyńska 

 Dyrektor Przedszkola w Trzeboszu- Karolina Busza 

 Dyrektor Przedszkola im. Misia Uszatka w Bojanowie- Anna Busza- Noińska 

 Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Jana Brzechwy w Gościejewicach- Anna Ratajczak 

 Dyrektor Szkoły Podstawowej im. bł. Edmunda Bojanowskiego w Bojanowie- 

Małgorzata Świątek  

 Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Arkadego Fiedlera w Golinie Wielkiej- Paweł 

Dudziak  

 Radny Rady Powiatu Rawickiego- Wiesław Ceglarek  

 Radny Rady Powiatu Rawickiego- Maciej Jagodziński  

 Mieszkańcy Gminy Bojanowo 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Do pkt. 1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Otwarcia sesji o godzinie 16:03 dokonał Przewodniczący Rady- Jan Moryson. Po przywitaniu 

wszystkich przybyłych stwierdził, że na 15 ustawowych radnych w sesji uczestniczy 10 

radnych, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować prawomocne 

uchwały.  
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Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy Panie/ Panowie radni zgłaszają wątpliwości  

i uwagi co do trybu i sposobu zwołania dzisiejszej sesji? 

Na powyższe pytanie, żaden z Państwa radnych nie zgłosił zastrzeżeń.  

Do pkt. 2. Przedstawienie porządku obrad LXIII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Pan Jan Moryson poinformował, że wpłynęły dwa wnioski od Burmistrza Bojanowa. 

Pierwszy wniosek dotyczy wprowadzenia do porządku obrad LXIII sesji Rady Miejskiej  

w Bojanowie w dniu 28 września 2023 roku projektu uchwały w sprawie: 

1) zgłoszenia sołectwa do Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+”, 
2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2023-2032,  
3) zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok, 
4) rozpatrzenia skargi na Burmistrza Bojanowa, 

5) rozpatrzenia petycji. 
Wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie o wprowadzenie do porządku obrad 

wnioskowanych projektów uchwał.  

Wniosek został przegłosowany. Za wprowadzeniem do porządku obrad wnioskowanych 

projektów uchwał głosowało 10 radnych „za”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 10 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 5 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła-Szymańska, Ewa Szczepaniak, Tomasz 

Wałkiewicz 

 

Drugi wniosek Burmistrza Bojanowa dotyczy zmiany porządku obrad LXIII sesji Rady 

Miejskiej w Bojanowie w dniu 28 września 2023 roku poprzez wykreślenie projektu uchwały 

w sprawie:  

1) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Bojanowo do Projektu w ramach Krajowego 

Planu Odbudowy i Zwiększenia Odporności (KPO) Inwestycja B2.2.2. 

Powyższy wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Pan Jan Moryson zarządził głosowanie nad wykreśleniem z porządku obrad wnioskowanego 

projektu uchwały.  

Wniosek został przegłosowany. Za wykreśleniem z porządku obrad wnioskowanego projektu 

uchwały głosowało 10 radnych „za”. 

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 10 
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Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 5 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła-Szymańska, Ewa Szczepaniak, Tomasz 

Wałkiewicz 

 

Więcej zmian nie wniesiono, w związku z powyższym porządek obrad LXIII sesji Rady 

Miejskiej w Bojanowie przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad LXIII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

3. Przyjęcie protokołu Nr LXII/23 z sesji, która odbyła się w dniu 31 sierpnia 2023 roku. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja o przebiegu wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego za  

I półrocze 2023 roku, informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć oraz przebiegu wykonania 

planów finansowych gminnych instytucji kultury za I półrocze 2023 roku.  

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości,  

b) zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie udziałów w istniejącej Społecznej Inicjatywie 

Mieszkaniowej, 

c) określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz 

rodzajów i wysokości stypendiów sportowych dla zawodników, którzy osiągnęli 

wysokie wyniki sportowe, 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Klubu Dziecięcego, dla którego 

Gmina Bojanowo jest organem prowadzącym oraz nadania mu statutu,  

e) wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Rawiczu, 

f) zgłoszenia sołectwa do Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+”, 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2023-2032, 

h) zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok,  

i) rozpatrzenia skargi na Burmistrza Bojanowa, 

j) rozpatrzenia petycji.  

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

10. Wolne wnioski i informacje. 

11. Zakończenie. 

 

Do pkt. 3. Przyjęcie protokołu Nr LXII/23 z sesji, która odbyła się w dniu 31 sierpnia 

2023 roku. 

 

W związku z tym, że do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 31 sierpnia 2023 roku nie 

wniesiono uwag pisemnych i ustnych, Przewodniczący Rady zawnioskował o przyjęcie 

powyższego dokumentu. 

Za propozycją Pana Jana Morysona głosowali wszyscy obecni na sesji radni- 10 głosów „za”. 
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Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 10 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 5 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła-Szymańska, Ewa Szczepaniak, Tomasz 

Wałkiewicz 

 

Dot. pkt. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował zebranych o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Informacja stanowi załącznik  

nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Dot. pkt. 5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Maciej Dubiel przedstawił zebranym informację o wydarzeniach, które miały miejsce  

w okresie międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Następnie została przedstawiona informacja o wydanych zarządzeniach. Informacja stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 

Pytań do przedstawionych informacji nie było.  

 

Dot. pkt. 6. Informacja o przebiegu wykonania budżetu jednostki samorządu 

terytorialnego za I półrocze 2023 roku, informacja o kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć oraz przebiegu 

wykonania planów finansowych gminnych instytucji kultury za I półrocze 2023 roku.  

 

Pani Patrycja Kubiak poinformowała, że w czerwcu br. ustawodawca zniósł obowiązek 

sporządzania informacji o przebiegu wykonania budżetu i wieloletniej prognozy finansowej. 

W związku z tym, że zgodnie z pracą rady informacja taka miała zostać przedłożona- zostało 

to uczynione. Materiały są obszerne. Została wystosowana prośba o zadawanie pytań. 

 

Pytań do przedstawionej informacji nie było. Informacja stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu.  

 

Do pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości,  

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady.  

O głos została poproszona Pani Monika Markowska celem przedstawienia projektu uchwały.  

 

Pytań do projektu uchwały nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta 10 

głosami „za”.   
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Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 10 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 5 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła-Szymańska, Ewa Szczepaniak, Tomasz 

Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr LXIII/432/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 września 2023 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Do pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

b) zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie udziałów w istniejącej Społecznej Inicjatywie 

Mieszkaniowej,  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady.  

Projekt uchwały przedstawiła Pani Monika Markowska.   

 

Pytań nie było. Pan Jan Moryson zarządził głosowanie. Uchwała została podjęta jednogłośnie 

10 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 10 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 5 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła-Szymańska, Ewa Szczepaniak, Tomasz 

Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr LXIII/433/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 września 2023 r. w sprawie 

zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie udziałów w istniejącej Społecznej Inicjatywie 

Mieszkaniowej stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Do pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

c) określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów  

i wysokości stypendiów sportowych dla zawodników, którzy osiągnęli wysokie 

wyniki sportowe,  

 

Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady.  
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Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Pana Tomasza Woźniczki- Przewodniczącego 

Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa 

Publicznego o zabranie głosu celem przedstawienia projektu uchwały.  

 

Następnie głos zabrał Burmistrz Bojanowa, który wyraził aprobatę, że uchwała pojawiła się 

na ostatnim posiedzeniu komisji  i został wypracowany kompromis. Został wystosowany apel 

o podjęcie niniejszej uchwały, aby móc wyróżnić osiągnięcia sportowe.  

 

Pytań do projektu uchwały nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta  

10 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 10 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 5 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła-Szymańska, Ewa Szczepaniak, Tomasz 

Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr LXIII/434/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 września 2023 r. w sprawie 

określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów  

i wysokości stypendiów sportowych dla zawodników, którzy osiągnęli wysokie wyniki 

sportowe stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Do pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Klubu Dziecięcego, dla którego Gmina 

Bojanowo jest organem prowadzącym oraz nadania mu statutu,  

 

Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady.  

O głos został poproszony Pan Krzysztof Kurpisz celem przedstawienia projektu uchwały.  

 

Pytań nie było, przystąpiono do głosowania. Autopoprawka do projektu uchwały została 

podjęta jednogłośnie 10 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 10 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 5 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła-Szymańska, Ewa Szczepaniak, Tomasz 

Wałkiewicz 
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Po podjęciu autopoprawki przystąpiono do podjęcia uchwały. Uchwała została podjęta 10 

głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 10 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 5 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła-Szymańska, Ewa Szczepaniak, Tomasz 

Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr LXIII/435/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 września 2023 r. 

zmieniająca uchwałę w spawie utworzenia Klubu Dziecięcego, dla którego Gmina Bojanowo 

jest organem prowadzącym oraz nadania mu statutu stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Do pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

e) wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Rawiczu,  

 

Pan Jan Moryson poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Stałych 

Rady. Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z art. 160 §1 ustawy z dnia 

27 lipca 2001 r. Prawo o ustroju sądów powszechnych- ławników do sądów okręgowych oraz 

do sądów rejonowych wybierają rady gmin, których obszar jest objęty właściwością tych 

sądów- w głosowaniu tajnym. W celu przeprowadzenia głosowania tajnego należy wybrać  

z grona Rady Komisję Skrutacyjną, która wybierze spośród siebie przewodniczącego. 

Zgodnie z §55 ust. 1 Statutu Gminy Bojanowo, Komisja Skrutacyjna składa się z trzech 

radnych z wyłonionym spośród siebie przewodniczącym. Zadaniem Komisji będzie 

przygotowanie kart do głosowania, przeprowadzenie głosowania i nadzór nad jego 

prawidłowym przebiegiem, obliczanie głosów i sporządzenie protokołu z głosowania oraz 

ogłoszenie wyników głosowania. Do pracy w Komisji zostali zgłoszeni radni: Waldemar 

Czerwiński, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. Wytypowani radni wyrazili zgodę na 

udział w pracy Komisji Skrutacyjnej. Radni uwag do proponowanego składu Komisji 

Skrutacyjnej nie zgłosili.  

 

Następnie Pan Jan Moryson poddał pod głosowanie skład Komisji Skrutacyjnej. Wszyscy 

radni opowiedzieli się za przyjęciem Komisji Skrutacyjnej w składzie: Waldemar Czerwiński, 

Tomasz Woźniczka, Bogumiła Woźniak.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 10 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 
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NIEOBECNI: 5 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła-Szymańska, Ewa Szczepaniak, Tomasz 

Wałkiewicz 

 

Po ukonstytuowaniu się Komisji Skrutacyjnej i wybraniu Przewodniczącego, którym został 

radny Pan Tomasz Woźniczka, Przewodniczący Rady o godz. 16:50 zarządził 10-minutową 

przerwę.  

 

Obrady LXIII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie wznowiono o godz. 17:06. 

 

Po wznowieniu obrad, Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej przedstawił zasady głosowania 

w wyborach ławnika do Sądu Rejonowego w Rawiczu. Powyższy regulamin stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu.  

 

W dalszej kolejności Pan Jan Moryson poinformował, że zgodnie z art. 163 §2 ustawy z dnia 

27 lipca 2001 roku Prawo o ustroju sądów powszechnych- przed przystąpieniem do wyborów 

rada gminy powołuje Zespół, który przedstawia na sesji rady gminy swoją opinię  

o zgłoszonych kandydatach, w szczególności w zakresie spełnienia przez nich wymogów 

określonych w ustawie. Zespół ds. zaopiniowania kandydatów na ławników został powołany 

Uchwałą Nr LXI/418/23 Rady Miejskiej w Bojanowie podczas LXI sesji Rady Miejskiej  

w Bojanowie w dniu 22 czerwca 2023 roku. W dniu 21 lipca i 31 sierpnia 2023 roku Zespół 

wypracował opinię o zgłoszonym kandydacie na ławnika.  

Następnie głos zabrał Pan Jarosław Bartkowiak- Przewodniczący Zespołu opiniującego 

kandydatów na ławników, który poinformował, że zgodnie z otrzymanym pismem od Prezesa 

Sądu Okręgowego w Poznaniu, do Sądu Rejonowego w Rawiczu ma zostać wybrany  

1 ławnik. Na funkcję ławnika kandyduje jedna osoba. Zespół dokonał analizy zgłoszenia 

kandydatki na ławnika na posiedzeniu w dniu 21 lipca 2023 roku i 31 sierpnia 2023 roku. 

Kandydatura spełnia wymogi określone w ustawie.  

Pytań do przedstawionej opinii nie było. 

 

Następnie przystąpiono do głosowania. Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej wyczytywał 

kolejno z lisy obecności radnych, którzy podchodzili do stolika Komisji, odbierali kartę do 

głosowania, dokonywali aktu głosowania, po czym wrzucali oddany głos do urny. Po 

wrzuceniu do urny karty przez ostatniego radnego, Przewodniczący Rady o godz. 17:17 

zarządził 10-minutową przerwę.  

Wyjęte z urny karty stanowią załącznik nr 13 do protokołu.  

 

Obrady LXIII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie wznowiono o godz. 17:26.  

 

Po wznowieniu obrad, Pan Tomasz Woźniczka odczytał protokół z ustalenia wyników 

głosowania w wyborach ławnika do Sądu Rejonowego w Rawiczu, zgodnie z którym 

kandydatka uzyskała wymaganą ilość głosów i została wybrana na ławnika.  

Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu 

Rejonowego w Rawiczu.  
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Uchwała Nr LXIII/436/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 września 2023 roku  

w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Rawiczu stanowi załącznik nr 15 do 

protokołu.  

 

Do pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

f) zgłoszenia sołectwa do Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+”,  

 

Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady.  

O głos został poproszony Burmistrz Bojanowa celem przedstawienia projektu uchwały.  

 

Pytań nie było, przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta 10 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 10 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 5 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła-Szymańska, Ewa Szczepaniak, Tomasz 

Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr LXIII/437/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 września 2023 r. w sprawie 

zgłoszenia sołectwa do Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+” stanowi załącznik  

nr 16 do protokołu.  

 

Do pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2023-2032,  

 

Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady.  

O głos została poproszona Pani Patrycja Kubiak celem przedstawienia projektu uchwały.  

 

W związku z tym, że pytań nie było, przystąpiono do podjęcia autopoprawki. Autopoprawka 

została podjęta 10 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 10 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 5 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła-Szymańska, Ewa Szczepaniak, Tomasz 

Wałkiewicz 
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Po podjęciu autopoprawki przystąpiono do podjęcia uchwały. Uchwała została podjęta  

10 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 10 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 5 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła-Szymańska, Ewa Szczepaniak, Tomasz 

Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr LXIII/438/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 września 2023 r. w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2023-2032 stanowi 

załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Do pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

h) zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok.  

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Pani Patrycji Kubiak o zabranie głosu celem 

przedstawienia projektu uchwały.  

 

Pytań nie było, przystąpiono do podjęcia autopoprawki do projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. Autopoprawka została podjęta 10 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 10 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 5 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła-Szymańska, Ewa Szczepaniak, Tomasz 

Wałkiewicz 

 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 

rok. Uchwała została podjęta 10 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 10 



11 

 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 5 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła-Szymańska, Ewa Szczepaniak, Tomasz 

Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr LXIII/439/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 września 2023 r. w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

 

Do pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

i) rozpatrzenia skargi na Burmistrza Bojanowa,  

 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Pana Jarosława Bartkowiaka- 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o zabranie głosu celem przedstawienia 

projektu uchwały.  

 

Pytań nie było, przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta 9 głosami „za”, przy  

1 głosie „wstrzymującym się”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 9 

Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan Moryson, 

Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

Alina Broniarz 

 

NIEOBECNI: 5 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła-Szymańska, Ewa Szczepaniak, Tomasz 

Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr LXIII/440/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 września 2023 r. w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Burmistrza Bojanowa stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 

Do pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

j) rozpatrzenia petycji,  

 

O głos został poproszony Pan Jarosław Bartkowiak- Przewodniczący Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji celem przedstawienia projektu uchwały.  

 

Pytań nie było, przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta 10 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
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Wyniki imienne: 

ZA: 10 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: 5 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła-Szymańska, Ewa Szczepaniak, Tomasz 

Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr LXIII/441/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 września 2023 r. w sprawie 

rozpatrzenia petycji stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 8. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań w niniejszym punkcie. 

 

Dot. pkt. 9. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

 

W związku z tym, że nie wpłynęła żadna interpelacja i zapytanie na piśmie, Przewodniczący 

Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Dot. pkt. 10. Wolne wnioski i informacje. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w związku ze złożoną prośbą mieszkańców sołectwa 

Zaborowice do Rady Miejskiej w Bojanowie o podjęcie stanowiska popierającego petycję  

o zatrzymywanie się autobusu zastępczej komunikacji kolejowej kolei dolnośląskich na trasie 

D-31 na przystanku w Zaborowicach i odbytą w powyższej kwestii dyskusją na posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady w dniu 26 września br. zostało przedłożone Państwu radnym 

oświadczenie Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 września 2023 roku. Została odczytana 

treść przedłożonego oświadczenia. 

 

Burmistrz Bojanowa poinformował, że zostało skierowane pismo w powyższej sprawie do 

Marszałka Województwa Wielkopolskiego, ale otrzymana odpowiedź nie była 

satysfakcjonująca, ponieważ stwierdzono, że nie ma możliwości uruchomienia przystanka 

pośredniego w miejscowości Zaborowice. Została wyrażona aprobata, że powstała oddolna 

inicjatywa mieszkańców. Inicjatorem akcji był sołtys Zaborowic, pod petycją udało się zebrać 

ponad 150 podpisów mieszkańców. Petycja została złożona do Sejmiku Województwa 

Dolnośląskiego. Odczytane przez Przewodniczącego Rady oświadczenie będzie kierowane do 

Sejmiku i Marszałka oraz do wszystkich odpowiedzialnych za organizację niniejszych 

przewozów. Na zakończenie Burmistrz Bojanowa wyraził nadzieję, że uda się uruchomić 

przystanek w Zaborowicach.  

 

Pan Tomasz Woźniczka poinformował, że jak najbardziej popiera wniosek. Miał okazję 

korzystać z niniejszej linii i będzie to z korzyścią dla mieszkańców, ale też dla kolei 

dolnośląskich. Na razie są to próbne kursy do końca roku i przy aktualnej ilości pasażerów- 

zostały wyrażone obawy, że od nowego roku kursy zostaną zlikwidowane. W Zaborowicach 

na pewno będą osoby, które będą korzystać z trasy, co przełoży się na wpływy z biletów do 

kasy dolnośląskich kolei. Koleje dolnośląskie powinny przyjąć inicjatywę z zadowoleniem, 

ponieważ zwiększy się liczba pasażerów- tym bardziej, że jest osiem kursów tam  

i z powrotem w ciągu doby.  
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Uwag do przedstawionego oświadczenia nie było, przystąpiono do głosowania. Oświadczenie 

Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 września 2023 roku zostało przyjęte jednogłośnie  

10 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 10 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: 5 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła-Szymańska, Ewa Szczepaniak, Tomasz 

Wałkiewicz 

 

Oświadczenie Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 września 2023 roku stanowi załącznik 

nr 21 do protokołu.  

 

Następnie Pan Jan Moryson poinformował, że na dzień 23 października br. planowane jest 

spotkanie w Pensjonacie dla osób starszych w Bojanowie celem omówienia dalszego 

funkcjonowania Pensjonatu. Godzina zostanie podana w terminie późniejszym.  

 

Odnosząc się do kwestii Pensjonatu, Pani Joanna Kuczyńska- Kierownik Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Bojanowie poinformowała, że jedno spotkanie zostało zorganizowane wiosną 

br. Wcześniej została przekazana obszerna koncepcja co do dalszego funkcjonowania 

Pensjonatu dla osób starszych. Spotkanie zostało zorganizowane, przybyło dwóch radnych. 

Organizowane jest ponowne spotkanie, liczymy na współpracę.  

Następnie Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej poinformowała, że uczestniczyła  

w szkoleniu- zmiany na razie są co do samego nazewnictwa. Nie będzie mieszkań 

chronionych, tylko interesuje nas mieszkanie wspomagane. Zostanie wydane rozporządzenie 

co do minimalnych standardów tych mieszkań- czekamy, ponieważ na razie jest projekt 

kierowany do dalszych konsultacji.   

 

Pan Wiesław Ceglarek zwrócił się z prośbą o wykonanie przeglądu zadrzewienia na terenie 

miasta i gminy Bojanowo celem usunięcia suchych drzew, żeby nie zagrażały 

bezpieczeństwu. Został podany przykład suchego drzewa rosnącego niedaleko miejsca 

zamieszkania radnego powiatowego. 

 

Odnosząc się do powyższej prośby, Burmistrz Bojanowa poinformował, że drzewostan jest 

przeglądany i kilka drzew zostało już zgłoszonych do konserwatora zabytków celem 

uzyskania zgody na wycinkę. Wszelkie placówki oświatowe przed rozpoczęciem roku 

szkolnego są proszone, aby drzewostan na administrowanych terenach był przejrzany przez 

dyrekcję. Następnie została przekazana informacja: 

- odnośnie prowadzonych robót w miejscowości Gościejewice,  

- planowanych robót w miejscowości Sowiny w związku z uzyskanym wsparciem z Polskiego 

Ładu,  

- w zakresie inwestycji realizowanej przez powiat rawicki na trasie Bojanowo- Sowiny, 

- o nieuzyskaniu przez Starostwo Powiatowe w Rawiczu akceptacji wniosku na kontynuację 

remontu drogi w kierunku Sowin, 
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- o przyszłorocznych planach inwestycyjnych w miejscowości Sowiny (plac zabaw). 

 

Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu mieszkance gminy Bojanowo, która zwróciła 

się z pytaniem: 

a) jaka została udzielona odpowiedź od Ministra Aktywów Państwowych w sprawie 

należności za paliwo gazowe?- pytanie kierowane do Burmistrza, Zastępcy Burmistrza  

i Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej, 

b) dlaczego nie zorganizowano posiedzenia Komisji Rewizyjnej, o który wnioskowała 

członkini tej komisji składając wniosek o pilne posiedzenie komisji w sprawie pensjonatu. 

Dlaczego po złożeniu w czerwcu rezygnacji przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, nie 

został wyłoniony do tej pory Przewodniczący Komisji?- pytanie kierowane do 

Przewodniczącego Rady, 

c) do Burmistrza Bojanowa czy to prawda, że wykorzystywał sytuację i relacje rodzinne 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, aby odrzucić od siebie podejrzenia związane  

z niegospodarnością przy zarządzaniu pensjonatem?- pytanie od mieszkańców gminy.  

Odpowiadając na pierwsze pytanie, Pani Joanna Kuczyńska poinformowała, że postępowanie 

odwoławcze jest w trakcie- postępowanie przejął Rzecznik Finansowy przy Ministrze 

Energetyki.  

Odnosząc się do pozostałych pytań, Przewodniczący Rady poinformował, że Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej ma zastępcę. Komisja działa. Przewodniczący musi być nowy. Zostały 

wyrażone słowa podziękowania za uwagi, zastosujemy się do nich później z Burmistrzem.   

 

Sołtys Zaborowic w imieniu sołectwa wyraził słowa podziękowania Radzie Miejskiej za 

przyjęcie oświadczenia. 

 

Pani Renata Jagodzik zwróciła się z pytaniem- czy mieszkańcy sołectw Borszyn Mały, 

Borszyn Wielki organizują się odnośnie przystanku?  

Burmistrz Bojanowa poinformował, że nie posiada informacji odnośnie powyższych 

sołectwach, są to sołectwa położone na terenie gminy Góra. Mogą działać w takiej samej 

formule, jak sołectwo Zaborowice.   

 

Pan Tomasz Woźniczka poinformował, że nie operuje wiarygodnymi informacjami, ale 

opinie wyrażane przez niektórych rodziców, których dzieci dojeżdżają do szkół do Góry były 

takie, że przyjęliby to z zadowoleniem. Nie umiem powiedzieć, czy podejmowali dyskusję  

z Burmistrzem Góry.   

 

Na zakończenie niniejszego punktu Pani Daria Głuszek- Dyrektor Gminnego Centrum 

Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji w Bojanowie poinformowała, że w najbliższą sobotę 

odbędzie się VI edycja Bojanowskiego Duathlon-u, w związku z powyższym nastąpi zmiana 

organizacji ruchu od godz. 12:30 do godz. 15:00 w miejscowości Czechnów, Trzebosz, 

częściowo Pakówka. 

 

Więcej głosów nie było.  
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Do pkt. 11. Zakończenie.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie 

zamknął obrady i zakończył LXIII sesję o godzinie 18:17. 

 

Protokolant      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Justyna Wolsztyniak      Jan Moryson 

 


